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Eğitim Fakültesi Danışma Kurulu’nda idari insan kaynağının yanı sıra bölüm başkanları, Millî  

Eğitim Bakanlığı Merkez Teşkilatı temsilcileri, Bartın İl Millî Eğitim Müdürlüğü (MEM) 

temsilcileri, farklı kademelerden okul müdürleri, farklı programlardan öğretmenler, özel sektör 

temsilcileri, aktif ve mezun öğrenci temsilcileri yer almakta ve kurul bazı dönemlerde 

güncellenmektedir. Danışma Kurulu ile yapılan toplantılarda Üniversitemiz ve Fakültemiz 

misyon, vizyon, kalite politikası amaç ve hedefleri doğrultusunda değerlendirmeler yapılarak 

uzun vadede planlamalarda bulunulmaktadır. 

 

14 Temmuz 2023 tarihinde çevrim içi yöntemle Dekan Prof. Dr. Fatma ÜNAL başkanlığında 

bir bilgilendirme toplantısı yapılmıştır. Yapılan toplantıda; Bartın İl MEM ile “öğretmen 

adaylarının yeterliklerinin geliştirilmesi” çalışmalarına devam edilmesi, İl MEM ve okullar ile 

işbirliği içerisinde etkinliklerin yapılmasına karar verilmiştir. Öğretmen adaylarının atandıktan 

sonra aday öğretmenlik sürecine yönelik bilgilendirilmelerine ihtiyacı olduğu belirtilmiş ve 

buna yönelik çalışma yapılması önerilmiştir. Bartın İl MEM’e bağlı okullarda görev yapan 

yöneticilere ve öğretmenlere mesleki gelişimlerine yönelik Fakültemiz tarafından çeşitli 

şekillerde destek verilebileceğine karar verilmiştir. Ayrıca nitelikli öğretmen yetiştirmeye 

ilişkin öneriler olarak öğretmen adaylarının uygulama becerilerinin geliştirilmesi açısından 

öğretmenlik uygulaması saatinin artırılması veya en az 3 dönem uygulama yapılmasına yönelik 

öneri sunulmuştur. MEB bünyesinde ve yurtdışı teşkilatlarda görev yapan, alanında rol model 

olan öğretmen ve eğitimcilerin öğretmen adaylarına deneyimlerini aktarabilmesine yönelik 

MEB ve Bartın İl MEM ile işbirliği yapılması önerisi getirilmiştir. Mezun öğrenci temsilcileri, 

STEAM Atölyesinin fakülte bünyesinde açılmasını ve buna yönelik seçmeli derslerin eğitim 

kataloglarına eklenmesini önermişlerdir. Fakültemizdeki program akreditasyonu çalışmalarına 

yönelik bilgilendirmeler yapılmış ve sürece yönelik verilen desteğin devamlılığı temennisinde 

bulunulmuştur. İyi dilek temennisiyle toplantı nihayete erdirilmiştir. 

 


